
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-09-20, § 20 

 
 Tid: 20 september 2007 kl 17.00 – 17.15 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 28 september 2007 
  

 
 
Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Sören Swärd (m)  
Gulan Avci (fp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Jari Visshed (s)  
Ann-Margarethe Livh (v)  
Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 
Sebastian Carlsson (m) tjänstgörande 
Per Hallberg (m) tjänstgörande 
Claes Fleming (fp)  
Christer Mellstrand (c)  
Linda Lindgren (s) tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s)  
Margareta Malm (s)  
Bo Holmberg (s)  
Lotten von Hoffsten (v)  
Torkel Tigerschiöld (mp)  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 
Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Thomas Andersson. 

 
 § 20 



  

Exploatering av park- och naturmark och grönkompensation. Svar på frågor av 
Emilia Hagberg (mp) och Torkel Tigerschiöld (mp)  
Dnr E2007-520-01047 
 
Exploateringskontoret hade den 20 augusti 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Exploateringsnämnden anser frågorna besvarade med kontorets utlåtande. 
 
Yrkanden 
Bifall yrkades till kontorets. 
 
Ledamoten Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga M. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 
kontorets förslag: 
 
 Exploateringsnämnden anser frågorna besvarade med kontorets utlåtande. 
 
Reservation 
Mot beslutet reserverade sig ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt 
yrkande i bilaga M. 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaryttrande gavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga M. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 20, bilaga M 
 
 
Exploateringsnämnden  
2007-09-20 
 
Tillhör ärende 20 
 
Frågor om grönkompensation 
 
Emilia Hagberg (mp) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
 
 
 

 
Förslag till beslut 
 
Exploateringsnämnden beslutar 
 
att  delvis godkänna kontorets svar, 
 
att  därutöver anföra följande:  
 
Kontorets svar visar tydligt att grönmarken inte har det skydd det borde ha. Man anger 
att det är på mindre projekt i ytterstaden som ibland inkräktar på grönmark. Trots det 
saknas det nästan alltid en helhetsbild i beslutunderlag , som underlättare för 
nämndledamöterna att bedöma hur tillgången på grön mark är i området.  
 
Vi delar kontorets uppfattning att skötseln av naturmark är eftersatt i Stockholm. Detta 
kan dock inte motivera att normalt underhåll och upprustning kan ses som 
kompensationsåtgärder.  
 
Det är oroande att det inte kan lämnas något uppskattning om hur mycket park- och 
naturmark som kommer tas i anspråk de närmaste åren. På samma sätt brister 
uppföljningen av Miljöprogrammet när det gäller uppgifter om grönmarksintrång de 
senaste åren.  
 
 


